
Finansudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 19. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 70
Aktstykke om meromkostninger i Styrelsen for Patientklager

Spørgsmål 18

Vil ministeren redegøre for, hvorfor der kun henvises til produktionstab i forbindelse med

udflytningen i aktstykket, når beregningen i svaret på spørgsmål 8 viser, at ikke mindre

end 15,4 mio. kr. af de øgede udgifter i 2019 udgøres af stigning i antallet af klagesager?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel

formand
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Offentligt


